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I Z V O D  IZ  Z A P I S N I K A 
 

sa II (druge) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg-Novi, održane dana 29.06 
2017.godine u prostorijama Opštine Herceg-Novi sa početkom u  08,30 časova 
 
Sjednicom predsjedava Miloš Bigović, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je 
podsjetio prisutne da je današnja sjednica sazvana u skladu sa članom 44 stav 1  Statuta Opštine 
Herceg Novi i članom 63 Poslovnika o radu Skupštine opštine Herceg Novi, na osnovu zahtjeva 
Stevana Katića predsjednika Opštine Herceg Novi, te da je saziv sa materijalima upućen 
27.06.2017. godine svim odbornicima, parlamentarnim partijama i strankama, predsjedniku 
Opštine, potpredsjednicima Opštine, obrađivačima i predstavnicima sredstava javnog 
informisanja. 
 
Predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne da je Milošu Konjeviću  prestao odbornički mandat 
izborom za potredsjednika opštine Herceg Novi. Opštinska izborna komisija podnijela Izvještaj 
o popuni upražnjenog odborničkog mjesta u Skupštini opštine Herceg Novi broj: OIK-201-5/17 
od 28.06.2017.g.,  na osnovu čega su se stekli uslovi da se STEFANU VUKIĆEVIĆU verifikuje 
odbornički mandat. 

Danijeli Đurović je prestao odbornički mandat izborom za potpredsjednicu opštine Herceg 
Novi. Opštinska izborna komisija podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog odborničkog mjesta 
u Skupštini opštine Herceg Novi broj: OIK-201-3/17 od 28.06.2017.g.,  na osnovu čega su se 
stekli uslovi da se VESNI SAMARDŽIĆ  verifikuje odbornički mandat. 

Takođe obavještava prisutne da je odbornik Zoran Kovačević  podnio ostavku na odborničku 
funkciju, pa je Opštinska izborna komisija podnijela Izvještaj o popuni upražnjenog 
odborničkog mjesta u Skupštini opštine Herceg Novi broj: OIK-201-1/17 od 28.06.2017.g.,  na 
osnovu čega su se stekli uslovi da se GORDANI RAJOVIĆ verifikuje odbornički mandat. 

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović čestitao je odbornicima Stefanu Vukićeviću, Vesni 
Samardžić i Gordani Rajović i poželio im uspjeh u radu. 

Tok sjedice  se fonografski  snima, javni prenos vrši se putem Javnog radio difuznog servisa 
Radio TV Herceg-Novi a interesovanje za televizijsko snimanje iskazala je Televizija „Novi 
TV“ i RTV Crne Gore. 
 
O zapisniku sa sjednice stara se Vesna Zorić iz Službe Skupštine. 
Polazeći od člana 64 stav 1 i 2, nakon izvršene prozivke, predsjedavajući je konstatovao da 
sjednici od ukupno 34 odbornika prisustvuje  26 odbornika, da su odbornici Gordana Rajović, 
Aleksandar Škobalj, Andrija Radman, Mladen Kadić, Tamara Vujović, Petar V.Porobić i Maja 
Bakrač najavili odsustvo, odbornik Mladen Ivanović nije najavio odsustvo sa sjednice, te da su 
obezbijeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 

Predsjednik Skupštine podsjetio je prisutne da se dnevni red vanrednog zasjedanja ne može 
proširiti nakon njenog sazivanja, te ja nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština, 
jednoglasno, uz 26 glasova „za“, usvojila sledeći 
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D N E V N I   R E D 

1. Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o prosljeđivanju sredstava kredita 
Opštini Herceg Novi za realizaciju Projekta vodosnabdjevanja i odvođenja otpadnih 
voda na Jadranskoj obali- Faza V- Komponenta 2. 

2. Predlog Odluke o izmjenama Odluke o radnom vremenu. („Sl.list CG-opštinski propisi“ 
br. 26/15) 

3. Predlog Odluke o izmjenama Odluke o uslovima i načinu izvođenja muzičkog 
programa. („Sl.list CG-opštinski propisi“ br.27/16) 

4. Program rada Turističke organizacije Herceg Novi za 2017.godinu sa Finansijskim 
planom Turističke organizacije Herceg Novi za 2017.godinu. 

Predsjednik Skupštine obavjestio je prisutne da je na Kolegijumu predsjednika Skupštine 
dogovoreno da se učešće u raspravi po prvoj tački dnevnog reda skrati na pet minuta u cilju 
racionalnog korišćenja vremena i kvaliteta rasprave, te da po pozivu sjednici prisustvuju Nada 
Krivokapić, v.d.izvršnog direktora DOO „Vodacom“-Tivat, Andrea Lalić, projekt menadžer i 
Radmila Petrović, stručni saradnik za finansije u DOO „Vodacom“Tivat. 
 
 

I 
 
Odbor za statut i propise uz 3 glasa “za” i 2 glasa “uzdržan” predlaže Skupštini opštine Herceg 
Novi da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o prosljeđivanju sredstava kredita 
Opštini Herceg Novi za realizaciju Projekta vodosnabdjevanja i odvođenja otpadnih voda na 
Jadranskoj obali- Faza V- Komponenta 2, usaglašen sa Zakonom i Statutom, stavi u skupštinsku 
proceduru. 

Odbor za budžet i finansije Skupštine opštine Herceg Novi uz 3 glasa „za“ i 1 glas „uzdržan“ 
predlaže Skupštini da Predlog Odluke o davanju saglasnosti na Ugovor o prosljeđivanju 
sredstava kredita Opštini Herceg Novi za realizaciju Projekta vodosnabdjevanja i odvođenja 
otpadnih voda na Jadranskoj obali- Faza V- Komponenta 2, stavi u skupštinsku proceduru. 

Uvodno izlaganje podnijela je potpredsjednica Opštine, Danijela Đurović koja je  u svojstvu 
predstavnika predlagača amandmanski djelovala na član 3 Predloga Odluke tako da član 3 glasi: 
„Ova Odluka stupa na snagu danom objavljivanja u „Službenom listu Crne Gore-opštinski 
propisi“. 

Predsjednik Skupštine pozvao je predstavnike DOO „Vodacom“ – Tivat, da odbornike i 
građane Herceg Novog upoznaju sa tehničkim i finansijskim aspektima projekta vršilac 
dužnosti izvršnog direktora Nada Krivokapić izjavila je da na ta pitanja nisu spremni da 
odgovore, nego samo da daju odgovore vezano za Predlog Odluke, nakon čega je predsjednik 
Skupštine otvorio raspravu. 

Odbornik Dragan Janković je istakao da je pitanje kolektora jedno od najvažnijih pitanja za 
Herceg Novi te da bi se trebala pripremiti cjelovita informacija koja bi se razmatrala kao 
posebna tačka dnevnog reda Skupštine. Obzirom da su predloženom odlukom predviđena 
sredstva za određene projekte, upućuje sugestiju da se  sprovođenju tenederske procedure 
pristupi krajnje temeljno i odgovorno, kao i izboru izvođača, te da se precizno definišu svi 
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elementi ugovora. Uz ovu konstataciju, Klub odbornika Demokratske partije socijalista 
podržaće Predlog Odluke.  

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović podržao je ovaj predlog i uputio sugestiju izvršnoj vlasti 
da se prilikom izbora izvođača razmotri mogućnost da se poslovi povjere domaćim izvođačima. 

Odbornik Savo Marić naglasio je neophodnost donošenja predložene Odluke. Pita ko je ispred 
Opštine potpisao ugovor, šta ga je opredjelilo da ga potpiše i na koji način je zaštitio interese 
grada. Smatra da se mora utvrditi lična odgovornost za potpisivanje takvog ugovora te da bi se 
trebala angažovati firma koja bi izvršila reviziju izvedenih radova na kolektoru. 

Odbornica Simonida Kordić smatra da odbornicima nije dato dovoljno vremena da razmotre 
predloženu odluku kojom se Opština zadužuje za milionski iznos, što je u maniru predhodne 
vlasti. Na ovaj način odbornici su onemogućeni da štite interese građana što im je primaran 
zadatak. Poziva izvršnu vlast da odgovorno štiti interese građana, te ističe da postoji dovoljno 
razloga da se po ovom pitanju sprovede gradski referendum što bi bio jedan od modela 
upravljanja gradom u kojem bi građani imali priliku da sami odlučuju. 

Predsjednik Skupštine Miloš Bigović naglasio je da odbornici treba da glasaju u skladu sa 
svojim viđenjem najbolje zaštite interesa građana, a odbornik Slobodan Radović je istakao da 
ovakvu situaciju nije uzrokovala prethodna vlast u kojoj je učestvovala Demokratska partija 
socijalista. 

Odbornik Nenad Sekulić ukazao je na potrebu donošenja predmetne odluke kako bi se izbjegle 
veće štete i ekološka katastrofa. Smatra da se obavezno mora izvršiti revizija ugovora. 
Demokrate će podržati Predlog Odluke. 

Odbornik Jovan Subotić smatra da se u rješavanju ovog problema moraju odgovorno uključiti 
i vlast i opozicija te ističe da se radi o izuzetno povoljnim kreditnim sredstvima koje je potrebno 
strateški pozicionirati kako bi se poboljšalo vodosnabdijevanje i odvođenje otpadnih voda. 

Odbornik Mirko Džuović postavio je pitanje odlaganja kanalizacionog mulja koji nastaje kao 
produkt prerade otpadnih voda. Takođe postavlja pitanja vezana za raspodjelu kreditnih 
sredstava, na koje mu je odgovor pružila stručni saradnik Radmila Petrović 

Uslijedila je replika u kojoj su učestvovali Simonida Kordić i Mirko Džuović, nakon čega je 
proceduralno reagovao odbornik Slobodan Radović sa zahtjevom da koalicioni partneri svoje 
unutarkoalicine nesuglasice riješe van sjednice Skupštine na kojoj bi se vrijeme trebalo 
racionalno koristiti za raspravu po pitanjima važnim za grad. 

Odbornik Živko Krunić smatra da se predloženom Odlukom štite interesi svih učesnika 
Ugovora osim interesa građana Herceg Novog, pita da li će se obezbjeđivanjem kreditnih 
sredstava riješiti problem tehnologije koja je zastarijela i na prvom mjestu problem građana u 
Meljinama koji zbog neispravnosti sistema trpe neprijatne mirise. 

Odbornica Vesna Samardžić je ispred Kluba odbornika Socijalističke narodne partije podržala 
Predlog Odluke . 

Odbornik Stefan Vukićević pita da li se predstavnici izvođača radova, nadzornog organa i 
predstavnici „Vodacoma“ na neki način mogu usloviti da dođu na sjednicu Skupštine i 
odbornicima i građanima pruže potpunu informaciju i daju odgovore na mnoga neriješena 
pitanja. 
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Predsjednik Skupštine u potpunosti je podržao predlog odbornika Stefana Vukićevića, nakon 
čega je potpredsjednica Opštine Danijela Đurović dala završnu riječ. 

Predsjednik Opštine Stefan Katić i v.d.izvršnog direktora Nada Krivokapić u završnoj riječi 
dali su određena pojašnjenja, nakon čega je predsjedavajući stavio na izjašnjavanje Predlog 
Odluke i konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 26 glasova „za“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č  A K 
DONOSI SE  Odluka o davanju saglasnosti na Ugovor o prosljeđivanju sredstava kredita 
Opštini Herceg Novi za realizaciju Projekta vodosnabdjevanja i odvođenja otpadnih voda na 
Jadranskoj obali- Faza V- Komponenta 2,  u predloženom tekstu. 
 

II 

Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da Predlog 
Odluke o izmjenama Odluke o radnom vremenu. („Sl.list CG-opštinski propisi“ br. 26/15), 
usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za komunalno-stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno je 
zauzeo stav da Predlog Odluke o izmjenama Odluke o radnom vremenu. („Sl.list CG-opštinski 
propisi“ br. 26/15), uđe u skupštinsku proceduru. 
 
Uvodno izlaganje podnijela je Irena Vučković, v.d. sekretara Sekretarijata za finansije, turizam 
i ekonomski razvoj, nakon čega se za riječ javila odbornica Nevena Keković koja je podržala 
aktivnosti koje se tiču regulisanja buke, ali smatra da su propisane kazne preoštre. Mišljenja je 
da se predloženom izmjenom Odluke otvara mogućnost za zloupotrebe te da bi jedna od 
racionalnijih kaznenih mjera za prekršioce Odluke bila  ukidanje odobrenja za izvođenje 
muzike.  
Iz tehničkih razloga, sjednica je prikinuta u 10,30 i nastavljena u 10,35 časova. 
Odbornik Jovan Subotić istakao je da se izmjene Odluke odnose na one koji krše odredbe 
Zakona i Odluka, te podržao Predlog Odluke. 
Nakon završne riječi potpredsjednika Opštine Miloša Konjevića, predsjednik Skupštine stavio 
je na izjašnjavanje Predlog Odluke i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 7 glasova 
„uzdržan“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č  A K 
DONOSI SE   Odluka o izmjenama Odluke o radnom vremenu. („Sl.list CG-opštinski propisi“ 
br. 26/15),  u predloženom tekstu. 
 

III 
Odbor za statut i propise jednoglasno predlaže Skupštini opštine Herceg Novi da  Predlog 
Odluke o izmjenama Odluke o uslovima i načinu izvođenja muzičkog programa. („Sl.list CG-
opštinski propisi“ br.27/16) usaglašen sa Zakonom i Statutom stavi u skupštinsku proceduru. 

Odbor za komunalno-stambenu djelatnost Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno je 
zauzeo stav da Predlog Odluke o izmjenama Odluke o uslovima i načinu izvođenja muzičkog 
programa. („Sl.list CG-opštinski propisi“ br.27/16), uđe u skupštinsku proceduru. 
Odbornica Nevena Keković smatra da se mora naći mjera kako bi se omogućilo ugostiteljskim 
objektima da posluju a gostima da odmaraju, što se naročito odnosi na goste u Institutu koji 
razvija zdravstveni turizam.  
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Predsjednik Skupštine Miloš Bigović, u saznanju da je komunalna policija dosada rigorozno 
kontrolisala sprovođenje odluka o radnom vremenu i izvođenju muzičkog programa, uputio je 
apel izvršnoj vlasti da u ovom segmentu dozvoli određeni stepen tolerancije i fleksibilnosti, u 
skladu sa odredbama odluka koje ova pitanja regulišu. 

Zaključujući raspravu, predsjedavajući je konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 7 
glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 

Z A K LJ U Č  A K 
DONOSI SE   Odluka o  o uslovima i načinu izvođenja muzičkog programa. („Sl.list CG-
opštinski propisi“ br.27/16), u predloženom tekstu. 
 

IV 

Odbor za budžet i finansije Skupštine opštine Herceg Novi jednoglasno predlaže Skupštini 
opštine Herceg Novi da Program rada Turističke organizacije Herceg Novi za 2017.godinu sa 
Finansijskim planom Turističke organizacije Herceg Novi za 2017.godinu, stavi u skupštinsku 
proceduru. 

Odbornica Nada Karadžić je ispred Kluba odbornika Demokratske partije socijalista u 
potpunosti podržala deblokadu rada Turističke organizacije Herceg Novog. Obzirom da je 
odbornicima materijal upućen dan ranije, nije bilo mogućnosti ozbiljnijeg razmatranja 
Finansijskog plana od strane Kluba, pa se od istog  i ograđuju. Iz tog razloga upućuje primjedbu 
i traži da se materijali blagovremeno dostavljaju. 

Predsjednik Skupštine uvažio je ovu primjedbu ali je i naglasio da je saziv sa materijalima za 
današnju sjednicu upućen u skladu sa važećim odredbama Statuta i Poslovnika. 

Odbornica Tatjana Fanfani zatražila je pojašnjenje stavke – „edukacija zaposlenih“, a odbornik 
Dragan Šimrak  naglasio je da je do sada rad Turističke organizacije bio netransparentan i 
kontroverzan. Planirane aktivnosti prepisane su iz programa koji je već razmatran na Skupštini 
a nije usvojen. Programom rada nisu utvrđeni subjekti odnosno nosioci aktivnosti a planirani 
troškovi daju se u punom iznosu iako se odnose na polovinu godine, ne oslikavaju stvarno stanje 
i potrebe. Pored svih navedenih nedostataka, ipak je nepohodno odblokirati rad Turističe 
organizacije. Takođe je neophodno doraditi date materijale, uvesti poslovanje Turističke 
organizacije u zakonske okvire i razmotriti angažovanje revizora. 

Odbornik Jovan Subotić je naglasio da Novska lista nije zadovoljna radom Turističke 
organizacije već godinama. Neophodno je da ova organizacija donese akcioni plan djelovanja 
sa određenim nosiocima aktivnosti, stekne svoj identitet i postane elitni promoter našeg grada.  
Materijal koji je ponuđen neophodno je doraditi na studiozan i mnogo kvalitetniji način, a 
Skupštini dati informaciju o preduzetim aktivnostima u ovom smislu. 

Nakon izlaganja Ane Stanišić,  direktora Turističke organizacije Herceg Novog, za riječ se javio 
odbornik Mirko Džuović koji je naglasio potrebu deblokiranja rada Turističke organizacije ali 
i korigovanja Finansijskog plana i Programa rada. 

Predsjednik Skupštine zaključio je raspravu i konstatovao da je Skupština uz 18 glasova „za“ i 
7 glasova „uzdržan“ usvojila sledeći 
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Z A K LJ U Č A K 
 
 

1. Daje se saglasnost na Program rada Turističke organizacije Herceg Novi za 2017.godinu 
i Finansijski  planTurističke organizacije Herceg Novi za 2017.godinu. 

2. Ovaj Zaključak stupa na snagu danom donošenja a biće objavljen u „Sl.listu Crne Gore-
opštinski propisi“ 

 
Predsjednik Skupštine zahvalio se prisutnima na saradnji i konstatovao da je sjednica završila 
sa radom u 11,20 časova. 

 

Broj: 02-6- 

Herceg Novi, ____.2017.godine 

 

 

 

v.d.SEKRETAR-a        PREDSJEDNIK 

Milovan Benderać, s.r.                                                                      Miloš Bigović, s.r. 

 

 

 

 

 
 
 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 


